
Gemeenteraad Gooise Meren 
Schriftelijke vragen ex. artikel 33 Reglement van Orde 

 

Opvattingen van het college of burgemeester ex. artikel 33 Reglement van Orde. De griffie zorgt voor verspreiding. 

Beantwoording volgt zo snel mogelijk en in ieder geval binnen 4 weken. 
 
Beantwoording is openbaar/niet openbaar (doorhalen wat niet van toepassing is). 
 

Naam en fractie: E.P Vlaanderen, Goois Democratisch Platform 

Datum indiening: 20 december 2021 

Datum antwoord: 9 februari 2022 

Onderwerp:  Vragen naar aanleiding van de raadsmededeling , gedateerd 12 oktober 
2021 met als onderwerp: “verlenging beweeg- en sportvisie 2017-2021”. 

 
Inleiding 
In de raadsmededeling van de heer mr. A.H.J.J. Luijten, wethouder, gedateerd 12 oktober 2021 waarin hij de raad laat 
kennisnemen van het voornemen van het college om gedurende de huidige collegeperiode geen voorstel te doen voor een 
actualisering van de Beweeg en Sportvisie Gooise Meren 2017-2021 en het voornemen om de uitvoering van de Beweeg en 
Sportvisie Gooise meren 2017-2021 ook na afloop van 2021 voort te zetten, lezen wij dat de visie die door Marleen Sanderse is 
geïnitieerd, nog steeds actueel is. In feite is deze raadsmededeling een verantwoording van de ambities die het college de 
afgelopen vier jaar heeft waargemaakt. Graag gaan we per onderdeel door de tekst en stellen daarbij onze vragen. 
 
Vraag 1 
Zou het college kunnen aangeven of en zo ja wat er gedurende de afgelopen 4 jaar is  1.aangepast aan deze visie? En 2.wat er 
is uitgevoerd? 
 
Antwoord 
Het vaststellen en dus ook het wijzigen van de visie is een bevoegdheid van de raad. De visie is de afgelopen periode niet 
aangepast. De vraag wat er de afgelopen periode is uitgevoerd is ruim gesteld. Het college vat deze vraag op als een verzoek 
om evaluatie van de visie. Een dergelijke evaluatie is op dit moment niet voorzien en past naar het oordeel van het college 
niet in het bestek van raadsvragen als de onderhavige.  Mocht u een dergelijke evaluatie wensen, dan vragen wij u dit op te 
nemen in de begroting en daarmee de benodigde middelen, alsmede de benodigde ambtelijke capaciteit beschikbaar te 
stellen.  
 
Vraag 2 
Bij doorlopende zaken punt 3.2 uit de raadsmededeling lijkt het alsof er nog geen enkel budget is verleend aan 
sportaanbieders die sportaanbod ontwikkelen voor specifieke doelgroepen. Graag horen wij van het college welke projecten 
met subsidie, met welk bedrag en resultaat tot stand gekomen zijn?  
 
Antwoord 
Sportaanbieders kunnen zelf op het moment dat zij een initiatief hebben via de gemeentepagina meer informatie vinden over 
de twee soorten sportsubsidies die de gemeente Gooise Meren heeft en daar een aanvraag voor doen: 1) voor kleinschalige 
sportevenementen en 2) voor specifieke doelgroepen. Helaas zien we de afgelopen twee jaar dat vanwege de 
coronamaatregelen weinig aanvragen worden gedaan en er ook initiatieven / evenementen zijn geannuleerd. 
  
Het afgelopen jaar (2021) hebben de Jeu de Boulesclub Bussum en Atletiek Vereniging Tempo beiden een subsidie ontvangen 
van 400,- voor een kleinschalig sportevenement voor specifieke doelgroepen.  
 
Daarnaast is er op verschillende manieren (financiële) steun geweest vanwege corona. Enkele voorbeelden zijn: 1) elke 
sportvereniging is aangemoedigd financiële steun aan te vragen voor de CTB (coronatoegangsbewijs) controle, 2) 
zwembaden hebben van het rijk via de gemeente financiële steun ontvangen uit de regeling SPUK-IJZ. 
 
Op dit moment is een uitgebreider gedetailleerd overzicht over de afgelopen 4 jaar niet voor handen. Indien u dit wenst kan 
dat worden meegenomen in een evaluatie zoals omschreven in het antwoord op vraag 1. 
 
Vraag 3 
Bij doorlopende zaken punt 3.2 uit de raadsmededeling staat: Bij nieuwbouw of renovatie van een sportaccommodatie wordt 
bekeken of toegankelijkheid en/of duurzaamheid verder kan worden verbeterd. 
Wat heeft het college uitgevoerd? Krijgt iedere vereniging gelijke kansen? Is er intern een medewerker met kennis van zaken? 
Zo nee waarom niet? Zo ja waarom kijkt deze medewerker ook niet mee bij het punt ”de trappen op de wallen? 
 
  

https://bestuur.gooisemeren.nl/fileadmin/user_upload/2316642_RM_Voortzetten_Uitvoering_Beweeg-_en_Sportvisie_2017-2021.pdf
https://gooisemeren.nl/subsidies/subsidie-sportevenement/
https://wetten.overheid.nl/BWBR0044960/2021-07-07
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Antwoord 
Op het moment dat er renovatie of nieuwbouw plaatsvinden staan duurzaamheid en toegankelijkheid op de agenda. Een 
goed voorbeeld is de ontwikkeling van de nieuwe sporthal Bredius. Maar ook kleinere voorbeelden zoals afspraken voor 
vervanging van standaard verlichting bij sportvelden voor LED-verlichting. Elke vereniging of locatie heeft daarin uiteraard 
gelijke kansen. de verduurzaming is in contacten met de verenigingen onderwerp van gesprek,  
 
 
 
 
 
Binnen onze organisaties zijn ter zake kundige medewerkers op het gebied van duurzaamheid en toegankelijkheid (als 
onderdeel van de bredere aanpak ten aanzien van inclusie)  werkzaam. Uw vraag betreffende de trappen valt buiten het 
bestek van de beweeg- en sportvisie. 
 
Uitgebreid inzicht in de realisatie over de afgelopen jaren dat u vraagt, kan worden meegenomen in een evaluatie zoals 
omschreven in het antwoord op vraag 1.  
 
Vraag 4 
Bij doorlopende zaken punt 3.2 uit de raadsmededeling staat dat Gooise Meren Beweegt bijdraagt aan inclusieve en actieve 
en gezonde inwoners en toekomstbestendige sportverenigingen(verenigingsondersteuning). 
Graag horen wij van het college welke kwantitatieve en kwalitatieve bijdragen Gooise Meren Beweegt heeft geleverd? 
Opereert Gooise Meren beweegt los van de verenigingen of in samenwerking? 
 
Antwoord 
Samenvattend kan worden gesteld dat Team Gooise Meren Beweegt in samenwerking met verenigingen opereert, onder 
andere middels de functie “verenigingsondersteuner” die is belegd bij Team Gooise Meren Beweegt. Op dit moment geeft 
Team Gooise Meren Beweegt (indien de coronamaatregelen dit toelaten) wekelijks 21,75 uren aan beweeglessen voor de 
jeugd en 16,5 uur aan beweeglessen voor volwassenen en ouderen.  
 
Voor het door u gevraagde kwantitatieve en kwalitatieve overzicht verwijzen wij naar ons antwoord op vraag 1 met 
betrekking tot de mogelijkheid voor een uitgebreide evaluatie.  
 
Vraag 5 
Bij doorlopende zaken punt 3.3 uit de raadsmededeling gaat over extra aandacht door corona. Wij zijn het met het college 
eens dat het belangrijk is voor het in stand houden van het sportaanbod dat er verenigingsondersteuning is. Met aandacht 
alleen komen de sportverenigingen niet ver. Graag vernemen wij een kwantitatieve en kwalitatieve opgave van feitelijke 
bijdragen van de gemeente. 
 
Antwoord 
Er zijn de afgelopen jaren een aantal zaken geregeld wat betreft extra aandacht door corona. Enkele voorbeelden zijn: 1) elke 
sportvereniging is aangemoedigd financiële steun aan te vragen voor de CTB (coronatoegangsbewijs) controle, 2) 
zwembaden hebben van het rijk via de gemeente financiële steun ontvangen uit de regeling SPUK-IJZ. 
 
Voor het door u gevraagde kwantitatieve en kwalitatieve overzicht verwijzen wij naar ons antwoord op vraag 1 met 
betrekking tot de mogelijkheid voor een uitgebreide evaluatie.  
 
 
Vraag  6 
Doorlopende zaken punt 3.4 uit de raadsmededeling gaat over de huurharmonisatie. De eindrapportage “beheer- en  
tariefstelsel” dateert mei 2017. Mogen wij constateren dat na ruim 4 jaar de harmonisatie voor de buitensport nog niet is 
afgerond en de harmonisatie voor de binnensport nog niet gestart is? 
 
Antwoord 
Ten aanzien van de buitensport harmonisatie worden nu laatste puntjes op de ï gezet in afspraken met een aantal 
verenigingen. Verwachting is dat dit eind van het eerste kwartaal 2022 tot een afronding komt. De binnensportharmonisatie 
wordt begin 2022 gestart.  
 
Vraag 6 
Zo ja bij vraag 5; waardoor komt deze vertraging op de plannen? 
 
Antwoord 

https://wetten.overheid.nl/BWBR0044960/2021-07-07
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De harmonisatie buitensport is voor verenigingen een belangrijk en soms 
ingrijpend onderwerp. Om die reden zijn verenigingen nauw bij het proces betrokken geweest en is toegezien op zorgvuldige 
besluitvorming. De vereiste zorgvuldigheid heeft ertoe geleid dat het proces om, binnen de vastgestelde uitgangspunten voor 
de harmonisatie, tot afspraken te komen meer tijd vergde dan wellicht in eerste instantie voorzien. 
 
 
 
Vraag 7 
Doorlopende zaken punt 3.5 uit de raadsmededeling gaat over het  lokaal sportakkoord. Graag horen wij van het college 
welke concrete resultaten zijn behaald met het vaststellen na het  lokaal sportakkoord 2021-2022. 
 
Antwoord 
HockeyClubNaarden heeft een trainersopleiding (academy) en 88 zonnepanelen geïnstalleerd, Roeivereniging Naarden heeft 
LED verlichting aangebracht, er is een bijeenkomst geweest van het sportplatform, sportlessen zijn gestart of gepland 
waaronder: voetballen, zwemlessen en sportmix voor dames (inclusief kinderopvang). Alle bovengenoemde resultaten zijn 
behaald/vinden plaats met een gedeeltelijke financiering vanuit het sportakkoord.   
 
Vraag 8 
Doorlopende zaken punt 3.6 uit de raadsmededeling betreft de overdracht aan een nieuw college.  
De gemeentelijke bijdrage aan de inzet van Gooise Meren Beweegt moet verlaagd worden. 
Wat is de reden van het college om dit te doen? 
 
Antwoord 
Zoals eerder aangegeven in antwoord op schriftelijke vragen naar aanleiding van de begroting 2022: van de 10,4 fte zal per 1 
januari 2023 2 fte worden bezuinigd, omdat de subsidie een dergelijk hoog bedrag per jaar betreft dat het onder de loep is 
genomen voor mogelijke bezuinigingen. De bezuinigingen zullen worden doorgevoerd op coördinatie en mogelijke andere 
overhead en zullen niet ten koste gaan van het sportaanbod dat de buurtsportcoaches leveren.  
 
Vraag 9 
Doorlopende zaken punt 3.6 uit de raadsmededeling betreft de overdracht aan een nieuw college.  
Topsport kiezen als speerpunt is een van de genoemde zaken die aandacht verdienen. Op basis waarvan is deze keuze 
gemaakt? Lijkt het niet veel meer voor de hand liggend om eerst verenigingen die zich bezig houden met breedte sport 
structureel hulp te bieden en dat als speerpunt te kiezen? Immers geen topsport zonder breedte sport? 
 
Antwoord 
Breedtesport is de basis voor alle sportbeoefening. Dat kunt u terugvinden in onze uitvoering via de buurtsportcoaches, de 
verenigingsondersteuners, het sportakkoord en de sportsubsidies. Daarnaast presteren enkele verenigingen binnen onze 
gemeente op topniveau. De uitstraling en inspiratie die hier voor (het sportklimaat binnen) de gemeente van uitgaat verdient 
ons inziens ook aandacht. In de door u aangehaalde Raadsmededeling wordt overigens niet voorgesorteerd op het benoemen 
van topsport als speerpunt. 


